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 En l’assumpte de l’escorxador de Morella, vaja paper, 
vaja paper que li costa fer a la seua vicepresidenta.
 Mire, el dia 12 va dir que era necessària la subvenció per 
a subministrar carn ecològica als hostalers valencians. Va la 
setmana següent la consellera d’agricultura i inaugura l’es-
corxador ecològic de Mercavalencia. Més propet. En aquella 
sessió, en aquella sessió, (veus) va dir també que vosté pre-
sidia l’empresa en qualitat d’alcalde. Ara hem vist el que diu 
el registre mercantil.
 Miren, la veritat és que han de donar moltíssimes explica-
cions d’açò. Com també han de donar moltíssimes explicaci-
ons d’una altra qüestió, els vint-i-cinc enginyers tècnics agrí-
coles que han sigut despedits. Es queixen que no tenen gent 
per a tramitar les ajudes i per a controlar les ajudes europees. 
I han despedit vint-i-cinc persones. Paralitzen el PDR, para-
litzen el PDR i, no obstant, despedixen persones que podrien 
agilitar-lo. Eixa és la realitat.
 Que, per cert, i la pregunta és: on estan publicades estes 
ordres d’ajudes, eixes línies d’ajudes que vosté ha dit ací dalt 

-
des? Perquè en el DOCV no estan publicades.
 Moltes gràcies. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor Ciscar.
 Per a respondre, l’honorable consellera d’agricultura, 
Elena Cebrián, té la paraula.

La senyora consellera d’Agricultura, Medi Ambient, 
Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural:

 A ver. Empiecen a hablar con precisión. Esas veinticinco 
personas no han sido despedidas, eso correspondía a un 
contrato que ustedes prepararon por seis meses, únicamen-
te seis meses. No se puede renovar, no se puede renovar. 
(Aplaudiments) No se puede renovar. Porque a ustedes no 
les interesaba tener personal de estructura en la conselleria, 
en la función pública, gente que pudiera hacer bien su labor. 
Eran seis meses, seis meses, se acaba y ahora ya hemos 
estado…, ya tenemos diez personas más autorizadas en con-
cepto de interinos, porque eso es reforzar la estructura de la 
conselleria, una conselleria que han dejado descapitalizada, 
como erial, sin capacidad para hacer prácticamente nada. 
(Aplaudiments)

 Tenemos en trámite también otra autorización de diez 
personas más. Y poco a poco se irá reforzando la estructura 
de la conselleria. No con parches, como hacían ustedes, ni 
tampoco engrosando empresas públicas a base de contrataci-
ones de amigos. (Veus i aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, consellera.
 Senyories, continuem el nostre treball amb la pregunta 
que formularà el síndic del Grup Compromís, l’il·lustre 
diputat Fran Ferri, al president del Consell.
 Senyor diputat, quan vosté vullga.

El senyor Ferri Fayos:

 Molt bon dia, senyories.
 Senyor president, em permetrà la deferència que salude 
avui quatre regidors del meu poble i que ens acompanyen, 
que són de tres partits diferents. Benvinguts a esta casa que 
és vostra també. (Aplaudiments)

 Senyor president, el nou govern ja ha completat cinc 
mesos de gestió i cal que agafem perspectiva i mirem per 
a recordar per què es va obrir esta etapa. El 24 de maig els 
ciutadans i les ciutadanes valencianes van decidir dir «prou». 
I a què van dir prou els valencians i les valencianes? A un 
govern incompetent en la gestió pública, a un règim injust 
amb els més vulnerables i també a un partit infestat per la 
més profunda de les corrupcions.
 Van dir «prou» a una manera de fer i de governar que 
durant vint anys va situar la nostra terra a les portades de tot 
el món, però pels escàndols. El 24 de maig els valencians i 
les valencianes van decidir obrir una nova etapa de diàleg, 
transparència i polítiques per a les persones. I a alguns els 
molesta precisament això, que el nou govern estiga complint 
els seus compromisos amb les persones.
 Parlar de transparència i de lluita contra la corrupció 
incomoda el Partit Popular. Pot ser per això van dinamitar 
les polítiques de transparència presentant una esmena que 
d’aprovar-se acabaria amb els PROP, amb el Servei d’Ins-
pecció de Serveis o el portal de transparència.
 Eixa incomoditat a la qual em referia es transforma en 
molèstia quan parlem de cooperació, quan parlem de la ges-
tió del Partit Popular de la cooperació. Per tant, passem de la 

 Impostura com la que trobem en l’esmena 1.480, del 
Partit Popular, als pressupostos, en què proposen afegir el 
següent paràgraf: «incrementar las cantidades destinades a la 
cooperación garantizando que el dinero público se destine a 
programas de cooperación y no tanto a la estructura adminis-
trativa». (Veus i aplaudiments)

 I jo em pregunte: els 833.409 euros destinats a pous 
d’aigua potable a Nicaragua acabaren en cooperació o en 
despesa administrativa? Ni una cosa ni l’altra. Van acabar en 
la butxaca del senyor Blasco i del senyor Tauroni, del Partit 
Popular.
 Una altra pregunta: els 345.000 euros del Pla de desenvo-
lupament agrícola i ocupació de la dona de Monteplata van 
ser destinats a cooperació o a despesa administrativa? No 
senyor, ni una cosa ni l’altra, a Blasco i a Tauroni.
 Els 297.000 euros del Projecte violència sexual i explo-
tació laboral dels xiquets de Malabo, o els 332.000 euros 
per l’impuls de la (inintel·ligible) ... alimentària i el suport 
a la dona en Camerún i els diners destinats a la cooperació 
i a la construcció de l’hospital d’Haití després del desastre 
del terratrèmol que va causar més de dos-cents mil víctimes, 
on van anar a parar? A programes de cooperació no! A des-
peses administratives tampoc! Ja els ho dic jo: van anar a 
parar a sangoneres emparades pel poder, pel poder del Partit 
Popular. (Aplaudiments)

 I ací cal deixar clar on estava cadascú. No podem dei-
xar de parlar de la resolució del cas Blasco, que diu que va 
ser també causa que una gran part de la societat civil es va 
plantar amb valentia, però també incloent-hi tres diputades 
d’estes Corts que van assumir que contra la por, sense por.
 I mentrestant què deien les senyories del Partit Popular? 

-
rència. Viure vol dir prendre partit. I nosaltres sempre l’hem 
pres per la justícia, la decència i la dignitat del nostre poble.
 Senyor Puig, gràcies al treball de tantes i tantes persones 
hui Blasco està en presó i els tribunals han dit que ha de tornar 
1,6 milions d’euros. Des de Compromís defensem que eixos 
diners han d’anar a parar allà d’on no haurien d’haver eixit, a 
la cooperació.
 Segurament, senyor Puig, no serem els únics, no seran 
els únics diners que recobrarem. En esta voràgine de con-
fusió entre els diners i els diners privats, senyora Oltra, que 
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vàrem viure, trobem que encara no s’ha abonat la factura de 

de mig milió d’euros que, segons la senyora Ortiz, no va 
pagar-se perquè «no había contrato». Aleshores, està en els 
tribunals. (Aplaudiments) Però qui havia de fer el contra-
to? (Aplaudiments) Qui havia de fer el contrato? El Partit 
Popular!
 Afortunadament, la nova direcció de Fira València ja ho 
ha portat als tribunals i esperem que els diners tornen. I eixa 
confusió també va passar amb el cas Valmor. 24 milions 
d’euros per a comprar l’empresa, ruïnosa. I ací els puc fer un 
anunci: la denúncia de Compromís en el Tribunal de Cuentas 
ja ha passat a una fase més, ja no està en el tràmit de diligèn-
cies preliminars, sinó que està en la fase d’instrucció, i molt 
prompte recuperarem, espere, els 24 milions d’euros també 
d’aquest cas. (Aplaudiments)

 Qui haja furtat, qui haja malbaratat, qui haja despilfarrat 
o dilapidat els nostres diners ha d’acabar en els tribunals. Sí, 

 Viure vol dir prendre partit. I entre passar full i la justícia 
des de Compromís ho tenim molt clar. No hi haurà pau per 
els corruptes.
 Per tant, senyor Puig, la meua pregunta és: a què pensa 
destinar el Consell els diners del cas Blasco i altres casos de 
corrupció?
 Moltes gràcies. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor Ferri.
 Per a respondre, el president del Consell.

El senyor president del Consell:

 Moltes gràcies, president.
 Moltes gràcies, senyor Ferri.
 Res, efectivament, res ha fet tan de mal en les darreres 
dècades als valencians com la corrupció. Ens ha desarmat 
èticament i ens ha situat en el mapa en el pitjor dels sentits 
possibles.
 Pràcticament, és cert, com vosté dia, no ha quedat 
pràcticament cap espai en l’àmbit públic en la Comunitat 
Valenciana dirigida pel Partit Popular sense que haja estat 
d’alguna manera tacat per la corrupció. La confusió esta per-
manent entre el públic i el privat que tenen alguns ha situat 
massa temps els recursos com a simplement un espai més de 
negoci per a uns quants, i ens ha situat permanentment en les 
pàgines dels mitjans de comunicació.
 Malauradament, encara estem ahí, avui mateix estem ahí, 
ahir. ¿Per què? Perquè no s’han assumit de veritat les respon-
sabilitats polítiques de tot eixe temps. Robar als més pobres, 
robar als més necessitats, és a dir, el cas Blasco, supera els 
límits de la més absoluta indecència.
 Mentres tot això succeïa, efectivament, se l’aplaudia. 
El senyor Blasco ha segut tot en el Partit Popular, ha segut 
la gran referència… (Veus i protestes) No, no, no. No. 
(Protestes) Del PSOE…. ¡Nooo! (Veus i protestes) Perdone, 
perdone, senyor Ferri, perdone, senyor Ferri, que faça un 
parèntesi, un parèntesi. Barrio Sésamo. Val. El PSOE, 
Blasco, corrupto, lo expulsa. (Aplaudiments i protestes) El 
PP, el PP, el PP, ell, el PP, expulsado por corrupción, expul-
sado por corrupción, ayudarnos a echar al PSOE. Això és el 
que ha passat. (Aplaudiments)

 Bé. Cierro paréntesis. Perdone, perdone, senyor Ferri, 
perdone, perquè era necessari el parèntesi. Per tant, efectiva-
ment, és necessari… (Veus)

este moment, senyor Ferri, ha aconseguit recuperar 260.000 
euros, dels diners robats. I, evidentment, d’acord amb allò 
que vosté ha plantejat, els dedicarem a allò perquè estes 
Corts van decidir que es dedicaren, que era per a la coope-
ració. 260.000, que espere que ens permeten, a partir d’este 
moment també, recuperar, i estan ja molt avançats els tràmits, 
recuperar 1.800.000 euros més i que també seran destinats a 
allò que les Corts Valencianes, que són les que decidixen els 
pressupostos, decidiren atorgar.
 És una qüestió ètica i de justícia, que totes les quanties 
que es recuperen del cas Blasco vagen al lloc on havien 
d’anar, als països més empobrits, a les persones que estan 
vivint en pitjor condició la seua vida. És esta comunitat, que 
és profundament solidària, és el que ha de fer.
 Es tracta, per tant, d’un compromís no només del Consell, 
sinó que jo entenc que és un compromís de tota la societat 
valenciana. Ens comprometem des del Consell, això sí, que 
totes les quanties que es vagen recuperant en els propers 

pressupostos de cooperació al desenvolupament, més enllà 
dels increments ordinaris que ja estan previstos per a acos-
tar-nos a eixe objectiu, conseller, que és un objectiu irrenun-
ciable i que vorem quan el podem aconseguir, que és el 0,7%. 
(Aplaudiments)

 Com s’ha vist sovint, el poble valencià és un poble solida-
ri i profundament…, ha expressat profundament, com vosté 
ha dit, la seua repugnància per aquells que han robat diners, 
diners de la ciutadania per a la solidaritat. Mai més hem de 
consentir cap cas de corrupció que taque la cooperació, per-
què és la corrupció, no la cooperació. Per això ens neguem 
radicalment que eixe cas es diga «cas cooperació». No és el 
«cas cooperació», és el «cas Blasco.» (Aplaudiments)

-
pareixença per agrair al teixit associatiu de la cooperació al 
desenvolupament, a les ONG, la seua perseverança denunci-
ant irregularitats i mantenint, al mateix temps, l’acció soli-
dària, perquè ells representen el millor rostre de la societat 
valenciana. El dia 5 és el dia del voluntariat. I eixe volunta-
riat, que a més està dedicat a aquells que estan patint més en 
el tercer món, és un voluntariat especialment estimat per tots 
nosaltres i al qual li devem tota la consideració.
 Per tant, senyor Ferri, compartisc amb vosté els principis 
que inspiren esta acció de govern, compartisc amb vosté 
allò que volem desenvolupar des del Consell. I els valen-
cians som gent honrada, som gent treballadora, som gent 
emprenedora, molt allunyada del paradigma d’eixe senyor 
que, afortunadament, està on pertoca.
 Gràcies. (Aplaudiments)

El senyor president:
 
 Moltes gràcies, president.
 Per a formular la pregunta en nom del Grup Ciudadanos, 
té la paraula la seua síndica, la senyora Carolina Punset.
 Quan vosté vullga.

La senyora Punset Bannel:

 Señor president, la Comunidad Valenciana tenía una línea 
de ayudas para reducir el desempleo y mejorar el entorno 
natural. Concretamente, un programa de subvenciones para 
la realización de actuaciones medioambientales, el PAMER.
 Ese programa realizaba labores de prevención de incen-
dios y de inundaciones, entre otras cosas, desbroce, poda 
y clareo, mantenimiento y mejora de cortafuegos, fajas de 
protección, mantenimiento de balsas para labores de extin-
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ción de incendios, conservación de suelos. Y la última ayuda 
publicada fue la de la resolución del 2011, con casi siete 
millones de euros de ayudas para contratar a desempleados 
y realizar esas labores de prevención de incendios y preven-
ción de inundaciones en la Comunidad Valenciana, que tan 
necesarias son.
 Usted mismo presentó una PNL…, los socialistas valencia-
nos trasladaron al Congreso una PNL el 16 de agosto de 2014, 
hace muy poco, quejándose del drástico recorte en inversiones 
del gobierno central en prevención de incendios y quejándose 
también de los efectos que había tenido en nuestra comunidad 
la eliminación del PAMER.
 También, por supuesto, los socialistas denunciaron, en 
abril de 2014… Usted mismo decía, señor Puig, los efec-
tos esperpénticos que estaba teniendo los incendios en la 
Comunidad Valenciana, y solicitaban nuevos planes de 
actuación para paliar los efectos de haber quitado esa línea 
de ayudas del programa medioambiental, del PAMER. 
Lo mismo decían sus compañeros en 2012, o incluso sus 
socios de gobierno a través de sus distintos ayuntamientos. 
De Compromís, también, por ejemplo, en el 2011, entre los 
muchos recortes que tengo, protestaban por la reducción de 
las ayudas al PAMER.
 Teniendo en cuenta, señor Puig, que no está bien decir una 
cosa en la oposición y hacer otra en el gobierno, le pregunto: 
¿qué actuaciones piensa llevar a cabo el Consell en materia 
medioambiental para prevenir incendios e inundaciones?
 Muchas gracias.

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyora diputada.
 President del Consell. Un segon, president.
 Demanaríem a tots els diputats que se situaren al seu escó 
mentres dura la sessió de control.
 Senyor president, quan vullga.

El senyor president del Consell:

 Muchas gracias, señora Punset.
 El Consell asume la prioridad de la política medioambi-
ental. Es una política fundamental, como hemos comentado 
en otras ocasiones, no para hoy sino sobre todo para mañana. 
Y en ese sentido, queremos dar respuesta a las urgencias, 
pero también tener una estrategia clara de sostenibilidad que 
vaya más allá de una legislatura.
 Por eso, yo antes que nada, contestándole…, que voy a 
contestarle a su pregunta, sí que quiero manifestar el com-
promiso del gobierno valenciano con los acuerdos que ojalá 
se asuman en París, en la cumbre, contra el cambio climático. 
Nos parece que es un elemento fundamental. Hay gente que 
decía que eso del cambio climático, el calentamiento global 
era un invento. La realidad de los hechos es que si no para-
mos y el crecimiento en los próximos años va más allá de dos 
grados, lo que está en peligro es absolutamente el planeta.
 Por tanto, nosotros, efectivamente, somos una parte 
pequeña de Europa y una parte muy pequeñita del mundo, 
pero tenemos que tener un compromiso local para que ese 
compromiso sea global.
 En relación a su pregunta, tiene tres ámbitos: uno, relaci-
onado con la mejora del entorno natural, respecto a la pre-
vención de incendios y también respecto a las inundaciones.
 Respecto a la mejora del entorno natural, señoría, desde el 
2008 se ha reducido un 75% el presupuesto de la Dirección 
General de Medio Natural. Se han eliminado más del 70% 
de los técnicos y educadores de los parques naturales. Es 
más, los directores de los parques naturales han desaparecido 

personas sin preparación, sin capacidad, que solo podían 
mostrar como mérito el ser de un partido determinado. Una 
práctica que, por supuesto, se tiene que acabar. Y por eso 
proponemos devolver la dignidad al concepto de director 

fórmula de acceso transparente, con concurso público que 
prime la capacidad y los méritos.
 También los mecanismos de participación de los órganos 
de gestión de espacios naturales han dejado mucho que desear. 
Y nos proponemos democratizarlos y que la ciudadanía en el 
territorio participe, que es una cuestión que nunca ha sido así.
 Anunciamos, por tanto, que en los próximo días se con-
vocarán todas las juntas rectoras de los parques para renovar-
los y cogestionar con ellos el futuro de estos parques.
 Respecto a la prevención de incendios forestales, nuestro 

que se producen cada año. Es evidente que toda la cámara 
está de acuerdo y todos los gobiernos que han pasado por 
aquí y que pasarán están de acuerdo.
 ¿Qué vamos a implementar? Primero, continuar hacien-
do aquello que funciona bien, porque esto de los gobiernos 
(inintel·ligible) … que empiezan todo en sí mismo, no es así. 
Hay cosas que funcionan bien y tienen que continuar haci-
éndose. Pero sí que vamos a crear una…, por primera vez, 
asumir una dirección de prevención de incendios forestales, 
revisando y valorando toda la normativa para que de verdad 

-

vigilancia preventiva y vamos a fomentar la autoprotección 
de las áreas urbanizadas en zonas forestales.
 Un gran incendio es una catástrofe, una enorme catástrofe 
que deja desoladas poblaciones y que afecta a su economía. 
Y por eso vamos a hacer mesas de concertación y participa-
ción en todas las áreas que han sufrido en los últimos años 
grandes incendios para ver de qué manera podemos recupe-
rar social y ecológicamente estas zonas. Para ello, vamos a 
arbitrar fórmulas de prevención y conciliación de usos.
 Por otra parte, y en cuanto al riesgo de inundaciones, por 
el actual Consell se ha iniciado ya la revisión del Plan de 
acción territorial sobre la prevención del riesgo de inunda-
ción, el Patricova. El Patricova estaba en un cajón y alguien 
tendrá que explicar por qué estaba en el cajón. Lo que hemos 
hecho es, primero, sacarlo del cajón, ponerlo en marcha, 
y a partir de ese momento, también revisarlo junto con los 
ayuntamientos y junto con todos los agentes para que sea una 
realidad y que ayuda de verdad a implementar las políticas 
de prevención.

que revisar. El PAMER no solo servía para esto que usted 
decía, sino que servía, y se lo digo yo porque estaba en 
el otro lado, servía para muchas otras cosas de servicios 
municipales. Y ese no es el tema. Debemos de verdad hacer 
trabajo medioambiental y trabajo que de verdad sirva a los 
objetivos planteados. Y en eso está trabajando la conselleria.
 Y también le digo: nosotros estamos dispuestos a aceptar 
aquí, en el debate presupuestario, enmiendas que vayan en 
esa dirección, porque aunque algunos no lo sepan, el presu-
puesto se aprueba aquí.
 Gracias. (Aplaudiments)

La senyora Punset Bannel:

 Señor Puig, con todos los respetos, ¿vamos a articular 
fórmulas de prevención? ¿Se cree usted que el tema de las 

soluciona con palabrería? ¿Vamos a solucionarlo con nom-
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bramientos? O sea, si lo que me ha hecho es un listado de 
nombramientos de todos los órganos de parques naturales. 
Oiga, ¡más gente colocada no, por favor! (Aplaudiments) 
No, no, no. Si no se trata de seguir colocando a gente, se trata 
de solucionar el problema de la prevención de incendios.
 Si lo que ustedes han hecho, y vamos a hablar claro, 
es no reponer, a pesar de lo que dijeron en la oposición y 
cuando estaban en la oposición, la única línea de ayudas 
para prevención de incendios que había en la Comunidad 
Valenciana. ¿Que no era efectiva o que no era tan efectiva 
como todos querríamos? Estamos de acuerdo. ¿Que habría 
que reformarlo? Estamos de acuerdo.
 Pero, oiga, habría que darles un dato aquí a los ciuda-
danos que igual no todo el mundo sabe. Es que el 60% de 
nuestro territorio, 60%, es suelo forestal. Y es un suelo del 
que antes se ocupaba la población, porque era rentable. Pero 
en el momento en que el tejido productivo se trasladó a las 
ciudades y quedó abandonado a su suerte, completamente 
abandonado, la única que puede tomar las riendas es la admi-
nistración pública. Y si no, es un suelo en el que los propi-
etarios están cada vez más desmotivados, desde el punto de 
vista económico, para hacer cualquier labor.
 Ese es un suelo, además, en el que hay una pérdida acele-
rada de biodiversidad; y es un suelo además en el que tene-
mos una, evidentemente, disminución de la recarga de acuí-
feros constante y en el que además la Comunidad Valenciana 
es el líder en el ranquin de grandes incendios a nivel europea, 
no solo a nivel español, a nivel europeo. Uno de los últimos 
en los Serranos, de más de cincuenta mil hectáreas.
 Teníamos una línea de ayudas mal enfocada, el PAMER. 
¿Se puede mejorar? Oiga, hay que hacerlo. Pero es que no es 
una cuestión de hacerlo con enmiendas, es una cuestión de 
que lo hagan ustedes desde el gobierno y que desde el gobi-
erno se cree un plan… Y esta es la propuesta de Ciudadanos, 
que, además, es la propuesta que apoya la Plataforma 
Forestal Valenciana, con más de treinta y cuatro entidades:
 Que desde el Consell se cree un plan de empleo agroforestal 
que, evidentemente, supla las carencias del anterior y que gene-
re una industria de biomasa, absolutamente autónoma y soste-
nible, para generar combustible con esos restos de biomasa de 
la masa forestal y que, al mismo tiempo, prevenga incendios.
 Y que creen ustedes, no nombramientos, no, el marco 

-
dedurismo rural y para sustituir lo que son subvenciones, a 

por inversiones para hacer rentable el suelo forestal.
 Muchas gracias, señor presidente. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, Carolina Punset.
 Senyor president, vaig a donar-li trenta... (Veus) No? (Se 
sent una veu que diu: «Se le ha acabado el tiempo. Claro. Es 
el colmo.». Veus) Doncs...
 Quan vosté vullga.

La senyora García González:

 Hola, buenos días.
 Nos gustaría saber si van a poner en marcha, en el Servef, 
algún programa de formación para conseguir empleo para 
mejorar el entorno natural, así como para la prevención de 
incendios forestales e inundaciones.
 Muchas gracias.

El senyor president:

 Moltes gràcies, il·lustre diputada.

 Per a respondre, en nom del Consell, senyor Climent, 
quan vosté vullga.

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

 (Inoïble) ... No es sent? (Veus)

 Bé, en principi, dir-li estrictament que sí; igual que anem 
a estar en contacte continu amb tots els agents socials, empre-
sarials i altres, per a posar moltíssima formació que tinga a 
vore en la inserció laboral o en la cura, en este cas, de tot 
l’àmbit forestal, val?

El senyor president:

 Gràcies, conseller.
 Diputada García, quan vosté vullga.
 Un segon, per favor. Demane silenci a l’hemicicle mentre 
es formulen les preguntes. És molt difícil contestar sense 

s’apropen prou al micròfon perquè la seua intervenció siga 
gravada. Si a tot això el rum-rum de l’hemicicle continua, 
doncs, és impossible escoltar les preguntes.
 Té vosté la paraula, il·lustre diputada.

La senyora García Jiménez:

 (Inoïble) ... president.
 Tenint en compte la importància de la prevenció per a 
la protecció i el bon manteniment del medi ambient en la 
nostra comunitat, ¿quins mitjans concrets i gestions van a 

d’acció territorial sobre prevenció de riscos d’inundacions 
en la Comunitat Valenciana, Patricova, per aquest any?
 Moltes gràcies.

El senyor president:

 Moltes gràcies, il·lustre diputada.
 Per a respondre a la qüestió de la il·lustre diputada...

La senyora consellera d’Habitatge, Obres Públiques i 
Vertebració del Territori:

 Senyor president.
 Senyoria, el més important i la decisió més important que 
ha pres este govern, pràcticament en el minut zero, des que 
hem arribat al nou govern, és aprovar el Patricova que, com 
molt bé ha dit el president, des de l’any 2003 no es revisava 
i el govern anterior el tenia en un calaix.
 És molt important que hàgem aprovat, via Decret 251/2015, 
del Consell, el nou Patricova. I al Partit Popular i al govern 
anterior caldria preguntar-los per què, durant tant de temps, el 
van tindre en un calaix i no el van aprovar.
 Estem en un territori de major risc d’inundació. I, per 
tant, hem aprovat un pla avançat en matèria de prevenció i 
risc d’inundació.
 A esta conselleria li correspon l’ordenació territorial. Les 
competències en obres hidràuliques estan en la confederació 

que anem a primar i el que es prima en el Patricova és la pre-
venció i la infraestructura verda, per damunt de l’obra civil.

-

dos-cents punts de risc en la Comunitat Valenciana que estan 

preventiva.


